
NOTULE VAN BOLAND ROLBAL VERGADERING GEHOU OP 

VRYDAG, 23 MAART 2018 TE WORCESTER ROLBALKLUB 
 

 

1. OPENING 
 Lorna Viljoen open die vergadering met gebed en Stoffel heet alle lede welkom. 

 

2. TEENWOORDIG 
 Stoffel Lambrechts - President 

  Mark Beviss-Challinor – Vise-president 

 Ena Linde – Sekretaris 

 Joggie Snyman - Tesourier 

 Engela Lambrechts - Wedstrydsekretaris 

Rosa Cloete – President Overberg 

 Lesley Beviss-Challinor – President Winelands 

 Leon Meyer – President Weskus 

 Lorna Viljoen – President: Worcester  Rolbalklub 

   

 

2.1 VERSKONINGS 

Theuns Coetzee – Ledewerwing en Bemarking 

Pieter Linde - Sameroeper Tegniese Beamptes 

 

 

3. BYKOMENDE  ITEMS 

3.1   Rookbeleid 

 ‘n Klagte omtrent spelers wat op die baan rook is ontvang en gevolglik is navraag gedoen oor die 

rookbeleid.  Dit word beklemtoon dat rook tydens spel op die perke verbode is en spelers wat wil 

rook moet  2 meter weg op die wal staan.  Die Sekretaris sal ‘n brief aan alle klubs stuur om 

hierdie beleid te bevestig.                                                                                                         Ena  

  

3.2 Constitution and By-Laws Lagoon Bowling Club 

 The meeting approved the Constitution and By-Laws submitted by Lagoon Bowling Club. 

 Lagoon will be advised accordingly.          Ena 

                 

3.3 Terugvoering: Bestuurders van ID-kante 

 Elke bestuurder het ‘n Verslagvorm vooraf beskikbaar gestel en slegs sekere knelpunte of hoogte-

punte is mondelings uitgelig: 

 

3.3.1 Open Men:  Mark Beviss-Challinor 

 -  The travel arrangements were fine, accommodation comfortable and very reasonably priced. 

 -  Officials at clubs very helpful; wet conditions meant that games on Thursday were reduced to     

                15 ends each. 

 -   Boland teams must practice on heavier  greens.   

-   Ended eighth (8) in their section. 

 

3.3.2 Mans ‘B’:  Leon Meyer 
 -  Verower Bronsmedalje!  

 -  Spangees goed; verblyf uitstekend. 

 -  Moet oefen op swaarder bane.  Het JBA geklop op Wanderers wat vinnige perke het. 

 -  Moet oefen om opposisie balle uit te speel en dié se plek te neem (“chop & lie”), nie net trek. 

 -  Nie weer beskikbaar as keurder. 
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3.3.3 Senior Mans: Riaan Pienaar 

 -  Verower Bronsmedalje! 
 -  Was redelik skete onder die spelers – Philip Finkelstein het slegs vier wedstryde gespeel. 

 -  Spelers se fiksheid moet op peil wees. 

 -  Riaan gee kennis dat hy nie weer as bestuurder beskikbaar sal wees nie. 

 

3.3.4 Open Ladies:  Gladys Bradley 

 -  Won Gold! 

 -  Accommodation and drivers were good.  Ladies were supportive and asked for advice. 

 -  The positions of  Lotz & Thorpe changed on Wednesday, which was an improvement. 

 -  Players need to be able to play through and not just dead draw,back bowls needed for this. 

 -  Too many wayward bowls played. 

 

3.3.5 ‘B’ Dames:  Annette van der Sandt 

 -  Akkommodasie en vervoer was goed. 

 -  Perke was swaar en kort balle was ‘n faktor. 

 -  Eindig vierde (4) in hulle groep. 

 -  Nodig dat fiksheid van spelers op standaard moet wees. 

 -  Nodig dat 2-bal Boland wedstryde voor ID gespeel word. 

 

3.3.6 Senior Dames: Lorna Viljoen 

 -  Transport and accommodation were very good. 

 -  Greens were heavy and players battled.  Too many short bowls were played; players should be  

                able to adjust. 

 -  Ended seventh (7) in their section. 

 -  Physical fitness could be better. 

 -  Expected more from the players generally speaking. 

  

3.4 Cape Rolling: Voorsiener van Boland klerasie 

 Cape Rolling is twee jaar gelede aangestel as verskaffer van Boland klerasie.  Baie klagtes is 

sedertdien ontvang dat hulle vakmanskap nie op standaard is nie.  Die vergadering besluit dat ‘n 

sub-komitee aangestel sal word om te kyk na die kwessie en te besluit oor ‘n voorsiener.  Daar sal 

ook gekyk word na die moontlikheid van ‘n borge.  

 

3.5 Bestuurder: 0/30 spanne 

 Theuns is nie beskikbaar om die 0/30 spelers as bestuurder te vergesel nie.  Die Bestuur sal kyk na 

die saak en moontlik net een 0/30 span stuur.      Bestuur 

 

3.6 Gesprek met Rob Forbes 

 Stoffel het berig dat die informele gesprek met Rob Forbes tydens die ID-Kampioenskappe 

hoofsaaklik gehandel het oor kwessies rondom die databasis en die anti-dwelm beleid. 

 

3.7 DCAS : Stemming insake drie sub-distrikte 

 Theuns het versoek dat DCAS bevestiging verlang dat die Bestuur van Boland stem dat Boland in 

drie sub-distrikte opgedeel word.  Die besluit dat Boland Rolbal in drie sub-distrikte, naamlik 

Overberg, Wynland  en Weskus opgedeel word is reeds tydens die Boland Algemene 

Jaarvergadering van 2016 geneem.  Daar is ook tydens hierdie Jaarvergadering aan die drie  

sub-distrikte opdrag gee om hulle stigtingsvergaderings voor die einde van 2016 te hou.  Die 

sekretaris sal Theuns so inlig.              Ena       
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4. GOEDKEURING VAN NOTULE  

 Die Notule van 19 Januarie 2018 word goedgekeur. 

 

 

5. SAKE VOORTSPRUITEND UIT NOTULE VAN 19 JANUARIE 2018. 

5.1 All Cape – Eden Winsdeling 

 Joggie bevestig dat die bedrag van R2 373 van Eden Bowls ontvang is. 

           

5.2 Toernooi in Boland 

 Daar is besluit dat hierdie toernooi se amptelike naam Boland Open sal wees.  Stoffel bevestig dat 

uitnodigings gedurende die loop van die volgende week uitgestuur sal word.     

  

5.3 Herwinde Balle 

 Hierdie proses is aan die gang en Boland is gevra om geduldig te wees.  Ons sal mettertyd ingelig 

word oor die vordering. 

  

5.4 Registrasie van Sakeliga-spelers 

 Stoffel het terugvoering ontvang van Heather Boucher met betrekking tot die feit dat van ons 

Sakeliga-spelers onwillig is om hulle ID-nommers te verskaf.  Daar word voorgestel dat die 

geboortedatum verskaf word en die volgende 7 nommers as nul (0) ingevul word.  Indien daar 

duplisering van geboortedatums is word die laaste nul na een(1). Die sisteem sal hierdie 

inskrywing aanvaar.   Klubs sal diensooreenkomstig ingelig word.                                   Ena     

 

5.5 Sake voortspruitend uit die AJV van Rolbal SA 

 Ten opsigte van ‘n kontrak vir die 0/19; 0/20 en 0/25 spelers wat opgestel moet word, word nog 

steeds gewag op terugvoering van Eden.  Dit word beklemtoon dat spelers sal moet ooreenkom 

om hulle te hou aan die neergelegde reëls en dat hulle handtekening benodig sal word om dit te 

bevestig.                                       Theuns/Bestuurders 

 

5.6 Council Meetings in Sub-districts 

 Die nodigheid van die hou van Council Meetings moet in die Grondwet van elk van die drie sub-

distrikte ingeskryf word en by die AJV goedgekeur word.              Presidente: Sub-distrikte 

 

 

6. FINANSIES 

6.1 Die Finansiële State van April 2017 tot Maart 2018 word voorgelê en goedgekeur.   

 

Die uitgawes van die 0/19 toernooi vir  voor die einde Maart, behoort deur DCAS gedek te word 

sodat die toernooi selfversorgend sal wees.  Die streke se DCAS gelde moet in Ontwikkeling 

inbetaal word. 

 

 Die vergadering word daarop gewys dat Boland Rolbal in die toekoms slegs aan die Envar Buys 

toernooi, wat onder ontwikkeling ressorteer, sal kan  deelneem indien die nodige geld reeds 

ontvang is.   

 

 Daar is ‘n voorstel dat Boland Rolbal daaraan moet dink om aansoek te doen vir bystand van 

Lotto ten opsigte van Ontwikkeling.        Bestuur 

 

6.2 Begroting 2018/2019 

Joggie sal ‘n voorlopige begroting vir Boland Rolbal opstel sodat die sub-distrikte so insae kan 

verkry ten opsigte van die begroting wat deur elke sub-distrik by hulle AJV voorgelê moet word.            

                       Joggie 
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7. LEDEWERWING EN BEMARKING 

7.1 Anina Black, lid van Rolbal SA se Staandekomitee: Ledewerwing en Bemarking, het ‘n versoek 

gerig om ons volgende vergadering op Saterdag, 16 Junie by te woon en ‘n kort voorlegging te 

doen.  Die sekretaris sal met haar skakel en ‘n spesifieke tyd gedurende die vergadering aan haar 

toewys.                                                    Ena  

 

7.2 Sakeliga Finaal. 

 Die reëlings i.v.m. die Sakeliga finaal moet nog van Theuns ontvang word.  Die sekretaris sal hom 

versoek om hierdie reëlings deur te stuur voor die 0/15 & 0/20 toernooie te Bloemfontein, sodat 

dit aan die klubs verskaf kan word.            Ena 

 

        

8.    WEDSTRYDSEKRETARIS 

8.1 Bolandliga 

 Terugvoering in verband met die Liga toon dat Wynland en Overberg tevrede is met hierdie eerste 

Bolandliga terwyl Weskus die ver afstande wat afgelê moet word noem.  Daar is sprake dat van 

die Weskus klubs/spelers moontlik nie weer sal inskryf nie juis oor die lang afstande. 

 

8.2 Tendens tov Inskrywings 

 Die Pro-10 inskrywings is grootliks dieselfde as verlede seisoen, en so ook inskrywings vir die 

Gemengde Pare. 

 

 Daar was navrae gerig oor die Spelreëls vir Boland kompetisies  en die nodigheid is beklemtoon 

dat die Wedstrydreëls vir elke kompetisie saam met  die inskrywingsvorms uitgestuur moet word. 

               Wedstrydsekretaris 

 

 9. VERSLAE: SAMEROEPERS 

9.1 Afrigters 

 Geen inskrywings is ontvang nie vir die beoogde Vlak 1 Afrigterskursus vir 24/25 Maart en  

27/28 April te Robertson Rolbalklub. 

                

9.2 Tegniese beamptes 

 There is a possibility that Jimmy Wright and Martin van Zyl will be available to conduct a Course 

for Markers and Technical Officials at Robertson.  Pieter Linde will liaise with Lesley regarding 

the material to be used for the Course.                            Pieter/Lesley            

 

9.3 Perkemeesters 

9.3.1 Level Assessment of Greens 

 Les Bradley from Worcester will contact hosting clubs for the Boland Open in good time before 

August 2018.                    Stoffel 

 

                            

10. VERSLAE: PRESIDENTE: SUB-DISTRIKTE 

10.1 Overberg  
 Verslag van Rosa Cloete aangeheg.  Januarie vergadering is afgestel aangesien geen kworum 

teenwoordig was nie.  Franskraal het op die nippertjie onttrek aan die Boland Liga en die klub is 

gevra om by die April vergadering te verduidelik waarom hulle nie deelgeneem het nie.                                                            
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10.2 Winelands 

 Report by Lesley Beviss-Challinor attached.  Stoffel attended the February meeting of Winelands 

and the main part of this meeting focused on the Boland Open.  One of the most urgent tasks is 

getting more Technical Officials qualified so they can officiate at the Boland Open.  Lesley voiced 

their dissatisfaction with the tardiness of DCAS in paying out funds approved, and spent for 

Development. 

 

10.3 Weskus 

 Verslag van Leon Meyer aangeheg.  Die droogte veroorsaak dat perke nie water kry nie.  Leon 

beplan om Moorreesburg, Porterville, Piketberg, Clanwilliam, Vredendal, Lutzville binnekort te 

besoek.  DCAS het bevestig dat fondse toegeken op 24 April te Clanwilliam toegeken sal word. 

 

 Leon het bevestig dat hy nie vir weer beskikbaar sal wees as President: Weskus nie.  Hy versoek 

dat Bestuur iemand moet aanstel om die Boland Webwerf te behartig. 

  

  

11. KORRESPONDENSIE 

11.1 BSA Omsendbriewe  

 Kennis geneem van Omsendbriewe 2018/02 – 2018/14.   

              

12. VOLGENDE VERGADERING 

 Geskeduleer vir Saterdag, 16 Junie om 09:00 te Worcester Rolbalklub. 

 

 

 

 

 

                                      

 

________________________________   _______________________________ 

PRESIDENT       SEKRETARIS 

 

 

 

________________________ 

DATUM 


